
 

MEGHÍVÓ LAKOSSÁGI FÓRUMRA 

Tisztelt Lakosság! 

Önkormányzatunk számára kiemelten fontos, hogy a településünket érintő fejlesztésekről 
Önök időben és részletesen tájékoztatást kapjanak, valamint lehetőségük legyen véleményük 
kifejezésére. 

Tudomásunkra jutott, hogy az FCC Magyarország Kft. Gyál Város Önkormányzatával 
közösen egy Felsőpakony irányába jelentős méretű telephelybővítéssel járó beruházást 
kíván megvalósítani. Ennek kapcsán azonnal felvettük a kapcsolatot az érintett vállalat 

ügyvezetőjével, Gyál Város polgármesterével és országgyűlési képviselőnkkel, hogy 
pontos információt kapjunk a tervezett fejlesztésről, annak hatásairól és a lakosságot érintő 
következményekről. 

Január 15-én személyes egyeztetést folytattunk az FCC Magyarország Kft. ügyvezető 
igazgatójával, Gorincsek Gyulával, amely során áttekintettük a település 
hulladékgazdálkodásával kapcsolatos helyzetet és a vállalat jövőbeli fejlesztési elképzeléseit. 
Január 25-én a Képviselő-testülettel és a Polgármesteri Hivatal néhány munkatársával 
telephelybejáráson vettünk részt, ahol részletes betekintést kaptunk a hulladékártalmatlanítás 
különböző folyamataiba. 

Fontos számunkra, hogy a lakosság teljes körű tájékoztatást kapjon, valamint lehetősége 
legyen feltenni kérdéseit és kifejezni véleményét. Ennek érdekében lakossági fórumot 
szervezünk, ahol az érdeklődők közvetlenül kaphatnak információt a vállalat terveiről, 
fejlesztési elképzeléseiről, a szigorúan szabályozott felelős hulladékgazdálkodásról és 
választ kaphatnak kérdéseikre. 

    Helyszín: Lagúna Rendezvényház 

             Időpont: 2025. február 19. (szerda) 18:00 

Meghívott vendégünk:  

FCC Magyarország Kft. ügyvezető igazgatója: Gorincsek Gyula. 

Önkormányzatunk a lakosság érdekeit szem előtt tartva mindent megtesz annak érdekében, 
hogy a beruházás átlátható és felelősségteljes módon valósuljon meg, és az Önök véleménye 
megfelelő súllyal érvényesüljön a döntéshozatal során. 

Kérjük, vegyenek részt a fórumon, hogy közösen alakíthassuk ki a legjobb megoldást 
településünk jövője érdekében! 

 

Nagy János polgármester 

és a Képviselő-testület 


